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Z A P I S N I K 

 
sa nastavka 3. redovne sjednice Općinskog vijeća Općine Kršan, održane dana 16. svibnja 2024. godine u 
prostorijama Doma kulture u Kršanu. 
 
Nazočni:  
- vijećnici: Boris Rogić - Potpredsjednik vijeća, te članovi: Jelena Bartolić Škropeta, Dino Salamun, Esad Huskić, 

Ana Boneta Valdi Runko, Boris Babić, Darko Androić, Silvano Uravić, Ivan Vozila, Šemso Mujić i Mauricio Bajerić, 
- nedostaje: Lucian Mrzlić - Predsjednik vijeća 
- Općinski načelnik: Roman Carić,  
- djelatnici općinskih službi: Glorija Fable – Pročelnica JUO, Vilma Stankić – Voditeljica Odsjeka za urbanizam, 

graditeljstvo i komunalne poslove Rita Licul Ilijević – Voditeljica Odsjeka za proračun i financije, Patricija Zanketić 
– Voditeljica Odsjeka za gospodarstvo i europske fondove i Sandra Jurasić – Viša referentica za uredsko 
poslovanje u svojstvu voditelja zapisnika,  

- predstavnica Dječjeg vrtića Kockica: Matea Knapić, 

- predstavnica HBORa: Cinzia Zubin, 
- predstavnik tvrtke iDeo Plan d.o.o. Pula: Florijan Ćelić, 
- od strane tiska: Silvana Fable (Radio Labin), Branko Biočić (Glas Istre) i Katarina Perković Šoštarić (5 portal), 

Zoran Angelovski (Istra24), Tanja Škopac (La voce del popolo) i Kristian Stepčić Reisman (Labinština.info). 
 

Napomena: Ova se sjednica tonski snima, te će tonski zapis biti pohranjen u arhivi Općine Kršan uz ovaj zapisnik. 
 
 

Započeto u 18:00 sati.  
 
 

Potpredsjednik vijeća Boris Rogić čita tekst Ovlaštenja kojim Predsjednik vijeća Lucian Mrzlić zbog privremene 
spriječenosti, a temeljem čl. 27. Poslovnika Općinskog vijeća, daje njemu ovlaštenje za vođenje današnje sjednice 
Općinskog vijeća. Potom otvara 3. redovnu sjednicu, nastavak i pozdravlja sve prisutne 
 
Prelazi se na usvajanje Dnevnog reda sjednice Općinskog vijeća Općine Kršan koji se sastoji od dvije točke. 
Sukladno članku 46. Poslovnika Općinskog vijeća Općine Kršan u propisanom roku pristigao je pisani prijedlog za 
izmjenu i dopunu dnevnog reda, potpisan od strane sedam vijećnika i to: Silvana Uravić, Šemsa Mujić, Valdija 
Runko, Ivana Vozila, Mauricia Bajerić, Borisa Babić i Darka Androić koji predlažu da se u današnji dnevni red uvrste 
još dvije točke i to: 1. Razrješenje dužnosti Predsjednika vijeća i 2. Izbor Predsjednika vijeća.  
Otvara raspravu, no budući prijavljenih nije bilo, stavlja prijedlog dopune Dnevnog reda na glasovanje. Glasovanjem 
se s 7 glasova ZA, 0 PROTIV i 5 SUZDRŽAN prihvaća prijedlog dopune Dnevnog reda od strane sedam vijećnika. 
Predsjednik vijeća potom daje na usvajanje Dnevni red u cjelini koji glasi:  
1. Informacija o financijskom instrumentu za provedbu projekta koji se sufinancira iz Nacionalnog programa 
oporavka i otpornosti (NPOO) 2021.-202. – „Dogradnja zgrade Dječjeg vrtića Kockica u Kršan“ 
2. Razrješenje dužnosti Predsjednika vijeća,  
3. Izbor Predsjednika vijeća, 
4. Razno. 
Glasovanjem se s 7 glasova ZA, 0 PROTIV i 5 SUZDRŽAN isti usvaja. 
 
Predsjednik vijeća poziva stručne službe na prozivanje članova Općinskog vijeća kako bi se moglo utvrditi današnji 
kvorum. Nakon što je prozivkom utvrđeno da je prisutno 12 od 13 vijećnika, a da je Lucian Mrzlić opravdano 
odsutan, Potpredsjednik vijeća konstatira da je utvrđen kvorum, te da se mogu donositi pravovaljane odluke. 
 
Prelazi se na obradu Dnevnog reda. 
 

mailto:opcina-krsan@pu.t-com.hr
http://www.krsan.hr/
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Ad. 1. Informacija o financijskom instrumentu za provedbu projekta koji se sufinancira iz Nacionalnog 
programa oporavka i otpornosti (NPOO) 2021. – 2026. – „Dogradnja zgrade dječjeg vrtića Kockica u Kršanu“ 
 
Potpredsjednik vijeća B. Rogić u svrhu obrazloženja daje riječ izlagateljima P. Zanketić, te F. Ćeliću i Cinziji Zubin. 
P. Zanketić upoznaje kako je Nacionalni plan oporavka i otpornosti (NPOO) temeljni dokument za korištenje 
sredstava dostupnih Republici Hrvatskoj u okviru instrumenta ”EU Nove generacije”. Instrument ”EU Nove 
generacije” povijesni je paket Plana oporavka Europske unije, prvi kao takav, osmišljen kako bi se europsko 
gospodarstvo što prije oporavilo od posljedica uzrokovanih pandemijom COVID-19.  Unutar njega uveden 
je Mehanizam za oporavak i otpornost iz kojeg će se državama članicama, kroz vlastite nacionalne planove za 
oporavak i otpornost omogućiti korištenje bespovratnih sredstava. NPOO će se provoditi u razdoblju od 2021. -
2026. Po pitanju prijave, navodi proceduru prijavljivanja: Dana 16.7.2021. Izvršena je prijava na „NATJEČAJ ZA 
PROVEDBU PODMJERE 7.4 „Ulaganja u pokretanje, poboljšanje ili proširenje lokalnih temeljnih usluga za ruralno 
stanovništvo, uključujući slobodno vrijeme i kulturne aktivnosti te povezanu infrastrukturu“ - provedba tipa operacije 
7.4.1. Od 103 prijavljena projekta, na natječaju su odobrena sredstva za 22 projekta, dok je Općina Kršan bila na 50. 
mjestu. U drugom pokušaju išli smo sa Općinama Sveta Nedjelja i Raša, isti ovaj poziv. Sporazumom o partnerstvu 
o prijavi i provedbi projekta zajedno sa gradom Labinom, Općinama Sveta Nedjelja i Raša, te DV Pjerina Verbanac u 
Labinu, Općina Kršan je bila Partner na projektu „Izgradnja i opremanje Dječjeg vrtića Vinež, gdje je Grad Labin, kao 
nositelj projekta temeljem otvorenog Poziva na dostavu bespovratnih sredstava „Izgradnja, dogradnja, rekonstrukcija 
i opremanje predškolskih ustanova, prvi Poziv“ raspisanog od strane Ministarstva znanosti i obrazovanja kroz 
Nacionalni program oporavka i otpornosti 2021. – 2026. izvršio prijavu projektnog prijedloga u lipnju 2022. Dana 2. 
prosinca 2022. Ministarstvo obrazovanja donosi Odluku o financiranju od ukupno 255 projektnih prijedloga. 
Navedeni prijedlog nije odobren. Dana 21.7. izvršena je prijava na Poziv na dodjelu bespovratnih sredstava  

Izgradnja, dogradnja, rekonstrukcija i opremanje predškolskih ustanova, drugi Poziv referentni broj: C3.1.R1-
I1.02, . Vrijednost projekta procjenjuje se na: 863.420,00 EUR. Sukladno uvjetima ovog Natječaja, najveći mogući 

iznos po dnevnom boravku bio je 191.121,00 EUR. Iznos bespovratnih sredstava po pojedinom projektnom 
prijedlogu određivao se sukladno kategoriji ulaganja. S obzirom da je kod našeg projekta riječ o dogradnji 
postojećeg dječjeg vrtića, prihvatljivi troškovi sufinanciranja iznose 162.453,00 EUR (radi koeficijenta 0,85 – 
namjena dogradnja zgrade).  
F. Ćelić pozdravlja prisutne i ukratko iznosi izlaganje u ime projektnog tima projekta. Izlaže financijsku konstrukciju 
samog projekta kako bi to bilo provedivo i izdrživo za Općinu Kršan. Upoznaje o kolikom je ukupnom iznosu 
potrebnog za provedbu projekta riječ i koliki će biti udjeli sufinanciranja. EU financijski instrument provodi se kroz 
program financiranja Hrvatske banke za obnovu i razvitak (HBOR). Predloženi model temeljem analize proračuna 
Općine Kršan je da se koristi instrument s počekom od jednu do dvije godine i rok otplate da bude 10 godina. Sam 
iznos kredita je nekoliko puta mijenjan od 2021., zbog inflatornih pritisaka, odnosno značajno je povećana vrijednost 
investicije i svih investicijskih troškova, a posljednja ažurirana vrijednost investicijskih troškova iznosila je 822.000,00 
EUR, što obrazlaže, dok je sam iznos kredita 804.747.52 EUR. 
Cinzija Zubin nakon pozdrava svih prisutnih ukratko obrazlaže financijski instrument koji provodi HBOR u sklopu 
Nacionalnog plan oporavka i otpornosti, a namijenjen osiguranju povoljnih uvjeta financiranja sa ciljem poticanja 
jačanja investicijskih aktivnosti u hrvatskom gospodarstvu, kroz ciljeve tranzicije prema zelenim digitalnim 
tehnologijama, a koje su osnovica buduće održivosti i konkurencije hrvatskog gospodarstva. Navodi kriterije koje 
moraju zadovoljavati sve investicije financirane od strane Nacionalnog plana. Radi se o financijskom instrumentu, 
kreditu uz subvenciju kamatne stope, što obrazlaže prema kreditnom programu dostavljenom članovima Vijeća.       
U procjeni izračuna ukupnog kredita ispada da bi za otplatu kamatne stope, kada se ista ne bi subvencionirala, 
trebalo osigurati sredstva u visini 183.000,00 EUR, te zaključuje da se ovako praktički dobiva 60.000,00 EUR 
bespovratnih sredstava kroz kamatnu stopu. Na kraju upućuje da kako bi se predao zahtjev HBORu, ovo Vijeće 
treba dati ovlaštenje Načelniku da se može zadužiti. 
R. Carić iznosi kratki rezime razvoja projekta proširenja DV Kockica od 2021. godine. Vjeruje da je HBOR na tržištu 
najpovoljniji davatelj ovakvih vrsta financijskog instrumenta. Najveća razlika između kredita i financijskog 
instrumenta je to za financijski instrument nije potrebna prethodna suglasnost Vlade, odnosno odobrenje Ministra 
financija. Već je izrađena dokumentacija za postupak javne nabave, te se čeka samo potvrda ovog tijela da bi se 
krenulo s natječajem. Rok provedbe s svrhom da se ne izgube dobivena sredstva je rujan 2025. 
 
B. Rogić otvara raspravu. 
V. Runko pita za procijenjeni plan početka i kraja izvedbe. 
R. Carić iznosi kako je početak postupka javne nabave planiran 01. lipnja 2024., a sklapanje ugovora s izvođačem 
01. rujna 2024., te potom izvođač ima rok izgradnje godinu dana, no bez opremanja. 
S. Uravić pita za procjenu mjesečnih ili kvartalnih anuiteta. 
R. Carić odgovara da je tromjesečni anuitet 25.000,00 EUR, odnosno mjesečno iznos cca 7.500,00 EUR, bez 
kamatne  stope, na koju se nada dobiti popust od nekih 70-ak posto. 
C. Zubin se nadovezuje izjavom da je to iznos bez PDV-a, te pojašnjava kako financijski instrument ne predviđa 
kreditiranje PDV-a, što obrazlaže. 
B. Rogić zatvara raspravu. Čita predloženi Zaključak o davanju ovlasti Općinskom načelniku za poduzimanje radnji 
usmjerenih ka iznalaženju financijskih sredstava za Dogradnju zgrade DV Kockica u Kršanu, te isti stavlja na 
glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 12 glasova ZA donosi  
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ZAKLJUČAK 

o davanju ovlasti Općinskom načelniku za poduzimanje radnji usmjerenih ka iznalaženju financijskih sredstava za 
Dogradnju zgrade DV Kockica u Kršanu 
 
u tekstu kako je predložen, a isti čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Florijan Ćelić i Cinzija Zubin odlaze sa sjednice u 18:27 sati. 
 
 
Ad. 2.) Razrješenje dužnosti Predsjednika vijeća 
 
B. Rogić iznosi kako je prijedlog razrješenja dužnosti Predsjednika vijeća podnijelo sedam vijećnika već imenovanih.  
 
Otvara raspravu. 
Pitanja nije bilo pa B. Rogić stavlja na glasovanje navedeni  prijedlog razrješenja dužnosti Predsjednika vijeća 
Luciana Mrzlića. Glasovanjem se sa 7 glasova ZA, 0 PROTIV i 5 SUZDRŽAN prihvaća prijedlog, te se donosi 
 

RJEŠENJE 
o razrješenju predsjednika Općinskog vijeća Općine Kršan 

 
I. 

Općinsko vijeće Općine Kršan razrješuje dužnosti predsjednika Općinskog vijeća Općine Kršan Luciana 
Mrzlića.  

II. 
 Ovo rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenom glasilu Općine Kršan". 
 
 
Ad. 3.) Izbor Predsjednika vijeća  
 
B. Rogić poziva Komisiju za izbor i imenovanje da razmotre prijedlog za izbor Predsjednika Općinskog vijeća Općine 
Kršan podnesen od strane sedam vijećnika i to: Silvana Uravić, Šemsa Mujić, Valdija Runko, Ivana Vozila, Mauricia 
Bajerić, Borisa Babić i Darka Androić.  
 
 
Predlaže pauzu u 18:29 sati. 
 
Sjednica se nastavlja u 18:39 sati. 
 
 
B. Rogić iznosi kako se prema Poslovniku sastala Komisija za izbor i imenovanje, te daje riječ predsjednici Komisije 
Ani Boneta. 
A. Boneta čita izvješće Komisije o razmatranju prijedloga sedam vijećnika za izbor Predsjednika Općinskog vijeća 
Općine Kršan kojim se predlaže da se izabere Silvano Uravić iz Kršana, Veljaki 33. Komisija Prijedlog ocjenjuje 
pravovaljanim, te se Općinskom vijeću predlaže izbor Silvana Uravića za Predsjednika Općinskog vijeća Općine 
Kršan. 
 
B. Rogić otvara raspravu. Prijavljenih nije bilo, pa stavlja na glasovanje prihvaćanje prijedloga Komisije za izbor i 
imenovanje. Glasovanjem se sa 7 glasova ZA, 0 PROTIV i 5 SUZDRŽAN prihvaća prijedlog, pa B. Rogić konstatira 
da je odabran novi Predsjednik vijeća Općine Kršan gdin. Silvano Uravić. 
 
Donosi se 

RJEŠENJE 
o izboru predsjednika Općinskog vijeća Općine Kršan 

 
I. 

Za predsjednika Općinskog vijeća Općine Kršan izabire se Silvano Uravić iz Kršana, Veljaki 33. 
 

II. 
 Ovo rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenom glasilu Općine Kršan". 
 
 
B. Rogić čestita novom Predsjedniku i zaželi mu puno uspjeha u radu, te ga poziva da preuzme mjesto predsjednika 
vijeća. 
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S. Uravić se zahvaljuje Općinskom vijeću na ukazanom povjerenju, također se zahvaljuje svom prethodniku gdinu. 
Mrzliću na angažmanu i trudu koji je od sebe dao za dobrobit Općine Kršan. Ne bi ulazio u razloge ovih događanja, 
no smatra da je svima cilj boljitak i prosperitet Općine Kršan. Napominje da Načelnik nije dobio suparnike ili 
protivnike, već je dobio „vjetar u leđa“ za realizaciju svojih programa, te projekata i programa koje će oni inicirati na 
budućim sjednicama Vijeća. Svjestan je da se Općina Kršan trenutno nalazi u dosta izazovnoj situaciji, no mišljenja 
je da se spojem mladosti i iskustva vidi „svjetlo na kraju tunela“. 
Otvara raspravu.  
R. Carić čestita novoizabranom predsjedniku, te mu želi puno mira, uspjeha i stabilnosti u radu. Poštuje i prihvaća 
volju većine vijećnika, no napominje da ovo večeras nije volja 614, odnosno 928 mještana Općine Kršan, preko 
68%, koji su prije tri godine jasno rekli kakvu općinu žele. Smatra da je sve ovo usmjereno ka njemu, načelniku, te 
da se smjenjuje onog kojeg se može, jer se ne može onog kojeg se želi. Također, smatra da sve ovo što se u 
proteklih par mjeseci radi, ni na koji način ne pomaže Općini Kršan i njenim mještanima. Općina je financijski u 
najtežem položaju, možda čak i od osnivanja, i tko je predsjednik vijeća u ovom je trenutku najmanje bitna stvar, što 
ćete uskoro postati svjesni. Vrlo ćete brzo imati prilike pokazati vašu sposobnost, zajedništvo i umješnost u vođenju 
javnim sustavom i financijama, međuljudskim odnosima, upravljanju u kriznim situacijama, pregovorima sa 
sindikatima. Čekaju nas teške i odgovorne odluke koje se tiču svih mještana Općine Kršan, za koje ćete vi 
preuzimati odgovornost, a on će ih provoditi, naravno ako su zakonite i provedljive. Još jednom zahvaljuje 
Predsjedniku vijeća na poruci u uvodnoj riječi, te vjeruje da je to ono što zaista i misli. 
E. Huskić iznosi kako je ovo demokracija, i to je pozitivno, sedam vijećnika je više od šest, te je napravljena koalicija, 
no sve je to politika. Napominje da je on vijećnik u Općini Kršan već 15 godina i ima dobro sjećanje, dobro zna tko je 
što govorio i radio. Politika je kad donosiš odluke i kada nisu tvoje, i kad se ne slažeš sa njima. U ovom vijeću u 
posljednje tri godine takvih je puno i njegovih odluka, sa kojima se nije slagao, i o kojima je debatirano i na kraju su 
donesene. On je više gnjavio za sportsku dvoranu u Potpićnu, nego za vrtić. Dvoranu su prvom sjednicom nakon 
šest mjeseci isti ljudi koji su ju poptisali, maknuli, slijedom nekih događaja. Sve je to politika. Nadalje se obraća  
Silvanu Uraviću riječima: kad je ste vi govorili, mi smo šutjeli, iako je on imao toliko toga za reći, i trebao je reći, ali 
smo šutjeli. Kao što vi cijelo vrijeme govorite da ste vi nama podrška, tako ćemo i mi vama biti podrška, barem ja. 
Ispričava se prvo svojim biračima, kad su ga pitali zašto šuti. Šutio je jer je to bio dogovor. Sada mu je žao što je ove 
tri godine šutio, no šutio je iz razloga jer smo smatrali da nije dobro napraviti neku raspravu, pa to ide negdje drugdje 
gdje ne bi trebalo i zato se ponovo ispričava svojim biračima. Još uvijek obraćajući se Predsjedniku vijeća iznosi 
kako su sada uzeli inicijativu, svjetla su na njima, te će se vidjet što će biti. Smatra da nije u redu kad kažu da su 
podržali sve proračune jednoglasno, a nakon tri mjeseca propitkivati zašto nije napravljeno ovo ili ono, npr. gdje je 
besplatni vrtić. Znači podržali ste sa figom u džepu. To nije fer, ni korektno. No, mišljenja je da su to već stavljene 
pozicije za izbore koji su slijedeće godine i sve je to politika koju razumije. I na kraju, ponavlja  da mu je sad 
otvoreno žao što sam šutio, jer je trebao govoriti kad je bilo vrijeme. Želi njegovoj grupi sa inicijativom sreću, jer 
njihov boljitak je boljitak i svih nas. 
 
 
Ad. 4.) Razno 
 
Predsjednik vijeća poziva vijećnike na pitanja i sugestije. 
 
B. Rogić iznosi kako je ovo izlaganje imao spremno prije 8 dana kada sjednica nije održana, no još uvijek je 
aktualno. Iznosi kako je mjesec svibanj mjesec vatrogastva, a 04. svibnja je Nacionalni dan vatrogasaca. Dan ranije 
u Zagrebu je održan prosvjed vatrogasaca iz čitave RH, između ostalih i 70 djelatnika iz Istarske županije. U toj 
koloni nisu bili zapovjednici, ni njihovi zamjenici., sljedeći dan, 04. svibnja vrh vatrogasne zajednice IŽ objavom u 
medijima prozvao je vatrogasce IŽ da nisu trebali ići na prosvjed. Njegovo je mišljenje da je to sramotno i žalosno od 
onih koji su to objavili, što obrazlaže. Također, napominje da se 09. svibnja obilježava kao Dan pobjede nad 
fašizmom i ujedno i Dan Europe, te kako smo danas u vrlo turbulentnim vremenima. Na kraju pohvaljuje grupu 
mladih roditelja iz Čepića koji su vlastitim radom i sredstvima obogatili dječje igralište u Čepiću, tim što su nadodali 
još jednu spravu sa certifikatom u vrijednosti 6.000,00 EUR, što obrazlaže. 
J. Bartolić Škropeta izražava zadovoljstvo što se je izglasala odluka vezano uz proširenje vrtića. Ujedno izražava 
žaljenje što je izglasano nepovjerenje kolegi L. Mrzliću, te koristi priliku da mu zahvali za sve što je napravio u ove tri 
godine. Nije joj jasno i želi da joj netko objasni navedeni razlog razrješenja: „neusklađenost točaka dnevnog reda sa 
primarnim interesima lokalne zajednice“. 
S. Uravić odgovara kako to ne želi reći konkretno jer bi to jako puno potrajalo, no navodi kako razloga ima i to jako 
puno. Smatra da je bolje da se ne „otvara Pandorina kutija“, te to ostavlja za nas unutar, u lokalnoj zajednici. 
J. Bartolić Škropeta smatra da se nema što skrivati i kako ne zna za „Pandorinu kutiju“, te je to čak straši. No, čestita 
predsjedniku na novoj funkciji, te iznosi da kolikog god voli mlade i bez iskusnijih i starijih ne može funkcionirati 
Vijeće, te se veseli budućoj suradnji sa svima, sa samo jednim ciljem, a to je boljitak općine uz transparentnost. 
Potom se osvrće na pismo koje je dano u medije, a gdje je spomenuto da nisu posloženi prioriteti. Želi da joj se 
objasni koji su prioriteti od 10 započetih projekata koje su naslijedili, jer za neke smatra da je bolje da se nisu ni  
započeli, te ih nabraja i obrazlaže. Sad je uzet kao prioritet vrtić, škola i djeca. No, idemo dalje, za jedno bolje sutra, 
sretno nam bilo. 
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S. Uravić izražava zadovoljstvo što je u proteklih osam dana prihvaćeno mišljenje da iskustvo i mladost donosi 
najbolje rezultate. Jer prije osam dana smo bili svjedoci da se „staro raslinje mora iščupat“, no misli da ipak „staro 
raslinje cvijeta još malo“. Kao primjer navodi rezultate u sportu u kojem je sudjelovao, stoga smatra da se za najbolje 
rezultate mladi i iskusni moraju međusobno poštivati.  
I. Vozila koristi priliku da čestita novom predsjedniku, nakon čega  se osvrće na zgradu u Plominu, na k.č. 23 u koju 
smo prošle godine „ulupali“ 60.000,00 EUR, a 2022. godine iznos od 40.000.00 EUR, sredstava koja smo dobili od 
ministarstva. Daje sugestiju da se također proba neka sredstva „ulupati“ i u našu zgradu u Plomin Luci, tzv. zgradu 
Lučke kapetanije koja je također zaštićena od strane konzervatora, da barem krov više ne prokišnjava.  
 
Prijavljenih za raspravu više nije bilo, pa Predsjednik vijeća konstatira da su iscrpljene sve točke dnevnog reda i 
zaključuje sjednicu u 19:06 sati. Poziva sve prisutne na piće u Haciendu Stare staze.  
 
 
 
 

      Voditelj zapisnika       Potpredsjednik Općinskog vijeća 
 

                  Sandra Jurasić, v.r.                                         Boris Rogić, v.r. 
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